

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : Y.B. Tuan Ahmad Marzuk bin Shaary [Bachok]
TARIKH : 20.03.2014
SOALAN :

Y.B. Tuan Ahmad Marzuk bin Shaary [Bachok] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan sejauh manakah gerakan penentangan oleh guru-guru terhadap Pentaksiran Berasaskan Sekolah (PBS). Adakah perbincangan telah dibuat dengan kumpulan penentang ini dan apakah hasilnya.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sentiasa terbuka menerima pandangan dan cadangan ke arah penambahbaikan Pentaksiran Berasaskan Sekolah (PBS). Namun, pandangan dan idea tersebut perlulah disalurkan dengan cara yang profesional dan berhemah. Pihak KPM telah mengenal pasti kumpulan guru yang dikatakan sebagai gerakan penentang kepada PBS.

Pihak KPM telah mengadakan perbincangan bersama-sama dengan wakil kumpulan tersebut pada bulan Disember 2013 dan penjelasan yang menyeluruh telah diberikan kepada beliau. Malahan, KPM juga telah meminta kumpulan tersebut bekerjasama dengan memberi tugas kepada ketua kumpulan guru tersebut menyediakan video mengenai PBS bagi tujuan memaklumkan mengenai PBS daripada perspektif masyarakat muda. Pihak KPM sentiasa memantau pergerakan kumpulan ini dari masa ke semasa. Kumpulan ini juga

dinasihatkan agar berfokus kepada tugas sebagai pendidik dan tidak mengabaikan tanggungjawab mereka di sekolah.

Kementerian yakin dengan pengumuman penambahbaikan PBS oleh YAB Menteri Pendidikan pada 18 Mac 2014 yang lalu, ianya dapat merungkai masalah yang dihadapi oleh guru-guru dalam melaksanakan PBS.

Rjm52

NO. SOALAN: 68

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : DATUK WEE JECK SENG [TANJONG PIAI]

TARIKH : 20 MAC 2014

RUJUKAN : 6532

SOALAN:

Datuk Wee Jeck Seng [Tanjong Piai] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan bagaimanakah proses pengendalian permohonan pas lawatan kepada pemilik kad pengenalan merah boleh dipermudahkan khasnya kepada tujuan pembaharuan (*renewal*) tanpa melalui proses ulangan seperti seolah-olah satu permohonan baru yang menyulitkan pemohon kategori ini.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Setiap warga asing yang telah dikeluarkan dengan Permit Masuk dan kemudiannya mendapat taraf Pemastautin Tetap serta memegang Kad Pengenalan Merah (MyPR) tidak lagi memerlukan kepada Pas Lawatan bagi tujuan keberadaan di Malaysia. Setiap warga asing hanya dibenarkan memiliki satu dokumen imigresen pada satu-satu masa dan Permit Masuk merupakan dokumen imigresen yang sah bagi pemegang MyPR.